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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Tudja a kormány, hogy milyen következményei lesznek 
a KATA eltörlésének? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

            Hadd emlékeztessem arra,  ami  ebben a  házban a  múlt  hét  elején  történt.  Hétfőn Önök
országgyűlési határozatban mondták ki, hogy megvédik a multikat az európai multiadótól. Hiába
akarja az összes többi EU-tag, rajtunk kívül 26 ország megadóztatni a multikat, Önök vétóznak és
kiállnak a multik alacsony adója mellett. Ez volt hétfőn. Kedden Önök lényegében eltörölték a katás
adózást, lehetetlen helyzetbe hozva 450 ezer magyar kisvállalkozót és kisadózót. Mondjuk ki, Önök
a nemzetközi nagytőke mellé szegődtek a magyar kisvállalkozókkal szemben.

            Pedig már ebbe a helyzetbe is az Önök multibarát gazdaságpolitikája miatt kerültünk. Önök
éveken át tudatosan gyengítették a forintot, mert a multik így euróban számolva egyre olcsóbban
tudják  dolgoztatni  a  magyarokat.  Ezért  nevezzük  ezt  az  inflációt  orbáni  inflációnak,  hiszen  az
orbáni gazdaságpolitika hozta létre. Erre mit tesznek, amikor az orbáni infláció miatt bajban van a
költségvetés? A kisvállalkozókra vetnek ki adóemelést, olajat öntenek a tűzre.

            Tudja a kormány, hogy milyen következményei lesznek a KATA eltörlésének? Hogy mi lesz
a 450 ezer érintettel? Hogy mit okoznak ezzel például az egészségügyben vagy az oktatásban, ahol
eddig  még  azért  tudott  az  alacsony  bérek  ellenére  valahogy  elvegetálni  a  rendszer,  mert  sok
oktatásban  és  egészségügyben  dolgozó  katásként  egészítette  ki  a  nyomorbérét,  amit
közalkalmazottként kap? Tudja a kormány, hogy mi lesz szeptembertől azokkal, akik eddig iskola
vagy nyugdíj mellett katásként egészítették ki a bérüket?

            Miniszter Úr, tudja a kormány, hogy milyen következményei lesznek a KATA eltörlésének?
Tudja a kormány, hogy milyen következményei lesznek annak, hogy a Fidesz a multik oldalára állt



 
a magyar kisvállalkozásokkal szemben?
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